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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
PROCES – VERBAL NR.56 
încheiat astăzi, 24 iunie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 33 de consilieri județeni, fiind absent 
domnul consilier județean Narcis Ionuț Sofianu, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         Menționăm că domnul consilier județean Marius Dorel Postelnicescu s-a 
conectat pe platforma on-line începând cu punctul numărul 19 de pe ordinea de 
zi.  
        La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii – 
Domnul consilier județean Pîrvu Marius la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 145, punctul nr. 9 – Hotărârea nr. 148 și la punctul nr. 22 – 
Hotărârea nr. 161. 

Doamna consilier județean Popa Elena Cristina la punctul nr. 9 de pe ordinea de 
zi - Hotărârea nr. 148 și punctul nr. 22 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 161.  

Doamna consilier județean Cotenescu Maria la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi 
- Hotărârea nr. 149. 

Doamna consilier județean Turturoiu Maria Liliana la punctul nr. 10 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 149. 

Domnul consilier județean Bărbuceanu Mihail Dorin la punctul nr. 9 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 148 și punctul nr. 22 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 161. 

Domnul consilier județean David Emilian la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 149. 

Domnul consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 22 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 161. 
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Domnul consilier județean Ghiță Cosmin Constantin la punctul nr. 22 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 161. 

Domnul consilier județean Ivan Marius Bogdan la punctul nr. 22 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 161. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, bine v-am găsit. Începem prin a face 
prezența. Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  
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Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de 
zi, dacă sunteți de acord cu această ordine de zi. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Domnule Președinte, am eu o obligație 
conform Codului Administrativ, art. 228, nu voi participa la votul de la proiectul 
de hotărâre 6 și 22. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Vă mulțumesc. Alți colegi?  



5 

 

Dl consilier județean Mihail-Dorin Barbuceanu – Bărbuceanu are același 
conflict. 

Dna consilier județean Cristina-Elena Popa – Și Popa, domnule Președinte. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Am luat la cunoștință. Sunteți de 
acord cu proiectul ordinii de zi? Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. Intrăm în ordinea de zi. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 27.05.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Unității de Asistență Medico-
Socială Călinești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții?  

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Da, noi cei de la Pro România, 
până o să avem concluziile unei viitoare comisii care să analizeze activitatea 
acestor entități, ne abținem. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Alte probleme? Voturi împotrivă?  2 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

    Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă”( domnii consilier județeni Dumitru Grecu și Marius Ivan Bogdan). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 141. 
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- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Unității de Asistență 
Medico-Socială Călinești.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă”( domnii consilier județeni Dumitru Grecu și Marius Ivan Bogdan). 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 142. 
 

- IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 1 vot 
,,împotrivă”( domnul consilier județean Marius Pîrvu ). 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 143. 
 

- V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Muzeului Viticulturii și Pomiculturii Golești. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 144. 
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- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii și a Regulamentului de organizare și funcționare 
ale Centrului Cultural Județean Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 145. 
 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unui acord de parteneriat între Consiliul Județean Argeș și Fundația 
Renașterea pentru Educație, Sănătate și Cultură. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 146. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui acord de asociere între Județul Argeș și Asociația Voluntarilor 
Invictus.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 147. 
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                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, proiecte de 
cultură/tineret și proiecte sportive, conform Legii nr.350/2005, pentru anul 2021. 
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? 

Dl consilier județean Mihail-Dorin Barbuceanu – Aici Barbuceanu nu votează. 
Dl consilier județean Marius Pîrvu -  La punctul 9 ne abținem. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Există un amendament, Comisia K1 a 
propus diminuarea sumei de 150 mii de lei alocată Club Sportiv Universitar 
Pitești pentru promovarea handbalului argeșean cu 50 mii de lei  iar o parte din 
aceasta suma, respectiv 36 mii de lei să fie alocată Asociației Archangel 
Topoloveni pentru proiectul Archanghels Motor Fest iar diferența de 14 mii de 
lei rămân economie pe capitolul bugetar tineret urmând ca într-o viitoare 
ședință să discutăm și de aceste rezerve și eventual dacă avem parte de o 
rectificare pozitivă să încercăm să ajutăm și alte asociații non profit de interes 
general. Toata lumea este de acord cu acest amendament. Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 148. 
 
 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, unități de cult, 
conform Legii nr.350/2005, pentru anul 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

Discuții?  
Dl consilier județean David Emilian – Aici David Emilian nu votează. Am 
făcut parte din comisia de analiză. 
Dna consilier județean Maria Cotenescu – Și eu am făcut parte din comisie, 
domnule Președinte. 
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Dna consilier judetean Liliana Maria Turturoiu – Și Liliana Turturoiu. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Trei persoane nu participă la acest vot. Trebuia de 
la început să anunțăm dar mai bine mai târziu decât niciodată.  
Dna consilier județean Maria Cotenescu – Dar nu înțeleg de ce ar trebui să ne 
abținem din moment ce noi am votat și în comisie. O să-l întrebăm pe domnul 
secretar. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Abținerea nu echivalează cu participarea la vot, 
dumneavoastră nu participați la acest vot pentru că v-ați antepronunțat în 
cadrul comisiei de repartizare a acestor sume către unitățile de cult. Așa cum 
domnul Pîrvu și doamna Popa și domnul Bărbuceanu nu au participat la vot 
conform Codului Administrativ, aceeași obligație o aveți și dumneavoastră 
pentru a nu se da o interpretare  votului final. Discuții?  Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc.   

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 149. 

 

                                                  - XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
asumarea responsabilității Consiliului Județean Argeș de organizare şi derulare a 
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia 
produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru școli al României, 
pentru perioada 2021 – 2023.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 150. 
 

                                                   - XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a documentațiilor tehnico-
economice: „STUDIU DE FEZABILITATE – ACTUALIZARE”, Studii de 
teren actualizate și Documentații pentru obținerea acordurilor/avizelor prevazute 
în Certificatul de Urbanism, Deviz General – ACTUALIZAT pentru obiectivul 
de investitii: ”Laborator de Radioterapie Spitalul Județean de Urgență Pitești, 
județul Argeș”.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 151. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Argeş nr. 25/29.01.2021 privind 
aprobarea Proiectului tehnic şi a Detaliilor de execuţie pentru proiectul cu titlul 
”Restaurarea Galeriei de Artă ”Rudolf Schweitzer- Cumpăna”- consolidarea, 
protejarea şi valorificarea patrimoniului cultural’’, cod SMIS 116332, ulterior 
semnării contractului de lucrări, precum şi a Hotărârii Consiliului Judeţean 
Argeş nr. 169/29.06.2017 privind aprobarea proiectului cu titlul ”Restaurarea 
Galeriei de Artă ”Rudolf Schweitzer- Cumpăna”- consolidarea, protejarea şi 
valorificarea patrimoniului cultural’’, a parteneriatului cu Ministerul Culturii şi 
Identităţii Naţionale şi a cheltuielilor legate de proiect, în etapa contractuală, cu 
modificările şi completările ulterioare.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? 

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Noi cei de la Pro-România, așa 
cum am votat și când a fost pentru prima dată acest proiect pe ordinea de zi, ne 
abținem. Suntem pentru investiție dar valoarea ni se pare foarte mare, de aceea 
ne abținem. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Paradoxul este că la această valoare pe care 
dumneavoastră o vedeți foarte mare, nu prea avem parte de competitori serioți 
care să vină să duca la bun sfârșit acest proiect european. Eu am totuși 
sentimentul că totuși până la urmă vom reuși această performanță pentru că în 
situația în care termenele acestea vor fi depășite, vom ajunge la nivelul la care 
prin surse propri vom fi obligați să ducem această investiție la bun sfârșit. Am 
avut parte de o firma total neserioasă, știți despre ce este vorba, sunteți 
informați cu toții, să sperăm că totuți va ieși și soarele pe strada noastră. Două 
abțineri, voturi împotrivă? Vă mulțumesc.  
 
  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă”( domnii consilier județeni Dumitru Grecu și Marius Ivan Bogdan). 
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      S-a adoptat Hotărârea nr. 152. 
 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș 
nr.104/12.04.2018 privind aprobarea proiectului cu titlul “Extindere, 
modernizare și dotare spații Urgență Spitalul de Pediatrie Pitești” modificată 
prin H.C.J. nr.171/12.09.2019.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 153. 

 
                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință gratuită Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti a unui 
spaţiu pentru desfăşurarea activităţii Serviciului Medicină Legală Argeş - 
Cabinetul teritorial Călineşti.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         
          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 154. 

 
 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de folosință cu titlu gratuit în favoarea Spitalului de Boli 
Cronice Călinești asupra unor spații în suprafață totală de 358,97 mp, situate în 
incinta imobilului C3 – Clădire Spital Nou. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 155. 

 

                                                  - XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 127/27.05.2021 
privind trecerea unor părţi din imobilele terenuri şi construcţii aferente 
drumurilor județene D.J. 704 H și D.J. 703 I din domeniul public al Judeţului 
Argeş în domeniul public al Statului Român.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 156. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
stabilirea perioadei în care se efectuează activitatea de inventariere a domeniului 
public şi privat al Judeţului Argeş. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 157. 

 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special Asociației de dezvoltare intercomunitară de 
utilitate publică pentru serviciul de transport public local ,,ASOCIAȚIA DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ PENTRU TRANSPORT PUBLIC 
PITEȘTI“- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      
     S-a adoptat Hotărârea nr. 158. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea Direcției pentru Agricultură Județeană Argeș ca entitate care să 
acorde avizul consultativ potrivit Legii nr.145/2014 pentru stabilirea unor 
măsuri de reglementarea pieței produselor din sectorul agricol.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 159. 

 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea unor anexe ale Monografiei economico-militare a Județului Argeș. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 160. 
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- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea componenței Autorității Teritoriale de Ordine Publică Argeș. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
Dl consilier județean Mihail-Dorin Barbuceanu - Bărbuceanu trebuie să se 
abțină? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bărbuceanu, dl Enache, toți cei care faceți 
parte din Autoritatea Teritorială de Ordine Publică. Aici avem două propuneri 
pentru indemnizație, eu îmi voi susține punctul de vedere pentru 1%, chiar dacă 
eu am făcut afirmația pentru  0.01%. 
Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Eu asta voiam să spun că ați 
făcut propunerea de 0,01%. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Da, așa este, dar cine face o propunere o și poate 
modifica. Eu merg totuși pentru 1% și aici dacă vreți votăm cu cea mai mare 
încredere. Este o sumă modică, ținem cont și de faptul că bugetul  este unul de 
austeritate dar totuși analizând și alte județe 1% mi se pare un procent, pentru 
anul acesta, pentru că lucrurile pot fi modificate foarte usor în cadrul bugetului 
pentru anul viitor. 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa - Domnule Președinte, 
dumneavoastră ați mai făcut o propunere la momentul respectiv și anume 
spuneați că membrii PSD nu vor face parte din această comisie dar vedem că 
au rămas în continuare. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa, n-am propus niciodată, am spus că 
putem lua în calcul și această măsură. Eu știu că dumneavoastră aveți o 
problemă personală că nu faceți parte din această autoritate, dar să nu uităm că 
tot dumneavoastră ați votat ca votul să fie secret pentru componență și v-aș 
îndruma să citiți și alte componente ale ATOP-ului de la alte județe. 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule Președinte, propaganda 
proletară o cunoaștem, nu e o problemă, dar vă reamintesc că dumneavoastră 
ați spus că cei care sunt consilieri județeni ai PSD nu vor face parte din aceasta 
comisie și nu am o problema personală, tocmai de aceea am fost de acord cu 
votul secret. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa Florentin,  vă  atrag atenția că 
bateți câmpii cu dezinvoltură. Citiți stenogramele ședințelor. 
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Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Domnule Președinte, consilieri 
USR-PLUS susțin 0,01 %, același lucru pe care l-ați spus și dumneavoastră. 
Considerăm că nu este diferență financiară între 0,1 și 0,01% iar ceilalți colegi 
care sunt prin consiliile de administrație merg fără nicio indemnizație la școli. 
Considerăm că același lucru îl pot face colegii noștri  din ATOP.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles punctul dumneavoastră de vedere.  
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Și consilierii PNL la fel, 
0,01%. 
Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Președinte, așa cum spunea mai 
devreme colegul de la USR, eu consider că dacă ceilalți colegi care fac parte 
din consilii de administrație nu primesc nicio retribuire, să mergem pe cea 
simbolică pe care ați spus-o dumneavoastră de 0, 01%. Mulțumesc mult. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Haideți că dacă insistați poate mă convingeți să 
rămână la prima variantă. Alte puncte de vedere ?  
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Am și eu un punct de vedere. Fac 
o propunere către toți colegii consilieri judeteni, haideți să facem 0,001%  
pentru toți consilierii județeni, indemnizația de consilier județean. Fac 
propunerea, o susțin eu, cei de la USR-PLUS, PNL, haideți, pentru toți 
consilierii județeni. 
Dl consilier  judetean Aurel Iacșa – Domnule Ivan, dacă nu erați în comisia 
asta, nu făceați. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Domnule consilier, n-ați înțeles, 
0,01 % pentru ATOP sunt de acord dar în același timp toți consilierii județeni 
să aibă o indemnizație de 0,000000 și un 1 la sfârșit. Am făcut o propunere. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu  - Propunerea se face în scris, 
domnule Ivan. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Sunteți de acord să semnați o 
propunere ca asta, domnilor colegi?  
Dl consilier  judetean Aurel Iacsa – Trebuie un proiect, aici este vorba de 
ATOP , nu de indemnizația consilierilor județeni, legală. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Eu m–aș bucura ca toți consilierii 
județeni, măcar pentru 1 an, să facem efortul acesta și așa este o perioada de 
criză, haideți să luăm, nu 0, 0001% ,ci 1%, ce ziceți?  
Dl consilier  judetean Aurel Iacsa – 1% pentru consilierii Pro-Romania.  
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Pentru toți. 
Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Sunt de acord, domnule Ivan, 
veniți cu propunerea scrisă. 
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Dl consilier  județean Valentin-Ion Deaconescu – Intră și președintele și 
vicepreședinții în treaba aceasta? 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Citiți legea și apoi puneți întrebarea. 
Dl consilier  judetean Aurel Iacsa  - Păi președintele și vicepreședinții nu au 
indemnizație, domnilor, să fim serioși. 
Dl consilier județean Ion Iana  - Să vină cu propunerea scrisă. 
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Propun să aducem bani de acasă să ajutăm 
guvernul Cîțu. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, rămâne să votăm, am înțeles toți 
consilierii PNL și USR-PLUS votează pentru 0,01%. Eu unu îmi mențin 
punctul de vedere cu 1%. Voturi împotrivă din partea PNL și USR să înțeleg. 
Șase nu vor participa la vot, domnule Grecu cum votați?  
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Pentru 0,01 așa cum am votat în 
comisie.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Îmi pare rău, amendamentul cu 0,01 nu a trecut, 
rămâne 1%. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, dar 
dacă comisia ATOP are mai mulți membri PSD înseamnă că se schimbă la vot. 
Dl consilier județean Ion Iana – Cum a trecut? Haideți să facem votul nominal 
și îi numărați. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă spun că PSD are 3 , USR -1 , PNL -1 și Pro-
România -1.  Mai numărați, cu tot respectul, îmi pare rău. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Până la urmă cum este? 
Dl Președinte Ion Mînzînă – 1%. Din partea grupului PSD este cineva care 
votează pentru 0.01%? Proiectul de hotărâre a trecut cu 1%. Multumesc 
colegilor de la USR care au vrut să-mi întindă o mână de ajutor pentru 
propunerea de 0,01 %. 

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate 
 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 161. 

 

 

- XXIII  - 
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       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2021.- 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 162. 

   Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.   

 

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


